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Zapytanie 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: Możliwości zainstalowania kurtyny wodnej na terenie Radiostacji Gliwickiej lub Skwerze 

Nacka. 

 

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

Od kilku lat w całej Polsce, w tym również w Gliwicach w okresie miesięcy letnich instalowane 

są specjalnie kurtyny wodne mające za zadanie schłodzić przechodniów. Urządzenia te cieszą się dużą 

popularnością o czym świadczy coraz większa ich ilość w Gliwicach.  

 

W związku z prośbą oraz sugestiami mieszkańców zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi 

na następujące pytania: 

 

1) Czy są techniczne możliwości podłączenia wspomnianych urządzeń na terenie Radiostacji 

Gliwickiej lub Skweru Nacka? 

2) Jeśli tak to czy rozważana jest któraś z wspomnianych lokalizacji lub inne na terenie dzielnicy 

Szobiszowice i Zatorze? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
 


